

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie
MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
UNIVERSITE DE NGAOUNDERE

B.P. : 454 Ngaoundéré
Fax./Tél. : (237) 222 25 40 02 / 222 254 001
Courriel : un@univ-ndere.cm

RECTORAT

ECOLE NATIONALE SUPERIEURE DES SCIENCES AGRO-INDUSTRIELLES



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland
MINISTRY OF HIGHER EDUCATION
THE UNIVERSITY OF NGAOUNDERE

P.O. Box : 454 Ngaoundéré
Fax./Tél. : (237) 222 254 002/222 254 001
E-mail : un@univ-ndere.cm

RECTOR'S OFFICE

NATIONAL SCHOOL OF AGRO-INDUSTRIAL SCIENCES

COMMUNIQUE RADIO - PRESSE / RADIO - PRESS ANNOUNCEMENT *2* N° 2023/008

**LE RECTEUR DE L'UNIVERSITE DE NGAOUNDERE COMMUNIQUE :
THE RECTOR OF THE UNIVERSITY OF NGAOUNDERE HEREBY ANNOUNCES AS FOLLOWS:**

Sont, sous réserve de présentation des originaux des diplômes, sélectionnés en Master 1 Professionnel, au titre de l'année académique 2022/2023, dans la filière **Maintenance et Gestion des Systèmes Frigorifiques et Thermiques (MAINGEFT)**, de l'Ecole Nationale Supérieure des Sciences Agro-Industrielles (ENSAI) de l'Université de Ngaoundéré, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique :

Pending the presentation of the original copies of the required certificates, the following candidates, presented in alphabetical order, have been declared successful for admission into the First Year of the Professional Master's Program in Maintenance and Management of Cooling and Thermal Systems (MAINGEFT), of ENSAI of the University of Ngaoundere, for the 2022/2023 academic year:

N°	Noms et Prénoms / Surname and Name
1	ADAMOU SANI Gomez
2	DJENABOU Ibrahima
3	DJIGUE NEMSIGUE Etienne
4	ESPOIR Moïse Simon
5	KOMGUE BATCHAINE HISSEINI
6	MBOUKAM Manuel
7	MOUHAMMADOU MADY
8	TEDANGBE YANBE Juste

Les candidats retenus sont invités à se présenter à l'Ecole Nationale Supérieure des Sciences Agro-Industrielles de l'Université de Ngaoundéré, au plus tard le **vendredi 20 Janvier 2023** pour remplir les formalités d'inscription.

Successful candidates are required to report to the National School of Agro-Industrial Sciences of the University of Ngaoundere latest on Friday the 20th January 2023, for registration formalities.

Ngaoundéré, le
Ngaoundere, the

13 JAN 2023

Ampliations :

- Vices - Recteurs
- SG-UN
- DAAC/DEPE
- DAAF
- D ENSAI
- CF
- AC
- DAACRS ENSAI
- Chefs de Département
- SSS ENSAI
- Chrono/Archives



Pr. F. Ughie CHINJE